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 Aan de leden van de Gemeenteraad 

 

 

18 juni 2024 

Jaarverslag 2023 bezwaarschriftencommissie 

Z.458075 

 
 

Geachte heer, mevrouw, 

 

De bezwaarschriftencommissie heeft haar jaarverslag over 2023 uitgebracht. 

Met dit jaarverslag legt de bezwaarschriftencommissie verantwoording af over 

haar werkzaamheden in het afgelopen jaar. De commissie heeft dit jaar geen 

aanbevelingen gedaan die om een bestuurlijke reactie vragen. 

 

Het aantal in 2023 ingediende bezwaarschriften (80) is meer dan het jaar 

ervoor (50). De stijging is vooral te zien bij de zaken op het terrein van het 

omgevingsrecht en handhaving. De commissie heeft hier geen eenduidige 

verklaring voor. Wel kan geconstateerd worden dat er bij een aantal 

bezwaarprocedures sprake is van meerdere bezwaarmakers tegen één besluit. 

Dit was onder andere het geval bij:  

• Verleende evenementenvergunning aan CH de Wolden;  

• Verleende omgevingsvergunning voor padelbanen in De Wijk; 

• Verkeersbesluit verlagen snelheid Slenkenweg; 

• Verleende omgevingsvergunning voor het bouwen van 

monovergistingsinstallaties. 

 

Over een aantal jaren bekeken is er altijd sprake van enige schommeling in 

de aantallen. 

 

De gemiddelde behandeltermijn (13,8 weken) is ook korter geworden. Dat is 

een positieve ontwikkeling waarbij het streven blijft om de behandeltermijn 

nog verder terug te brengen. De commissie heeft de doorlooptijd niet volledig 

in de hand. In sommige gevallen heeft het bestuursorgaan tijd nodig voor 

nader onderzoek en soms is het plannen van een hoorzitting niet eenvoudig 

wanneer gemachtigden verhinderdata hebben. Ook een belangrijke reden van 

een langere behandeltermijn is dat nog niet altijd gevraagd wordt aan 

bezwaarmakers om in te stemmen met opschorting van de behandeltermijn 

tijdens het zoeken naar een maatwerkoplossing (premediation). Daarvoor is 

aandacht gevraagd binnen de ambtelijke organisatie. 

 

Het zoeken naar een maatwerkoplossing is in onze gemeente al jaren een 

onderdeel van de informele aanpak bij bezwaarschriften. Door deze informele 

aanpak zijn het afgelopen jaar 32,5% van de bezwaarschriften ingetrokken. 

Dit past ook goed in de ontwikkeling die het bestuursrecht de afgelopen jaren 

heeft doorgemaakt en waarbij meer aandacht is voor de mensgerichte 

benadering. 

 

Tot slot heeft de commissie aangegeven in hun jaarverslag dat ze eraan 

hechten om te benadrukken dat de vertegenwoordigers van het 

bestuursorgaan vaak goed voorbereid zijn en tijdens de hoorzitting positief 

meedenken om indien mogelijk tot een voor alle partijen aanvaardbare 

oplossing te komen. 

 

  

Datum: 
Onderwerp: 

Ons kenmerk: 
Ons kenmerk:    
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Graag verwijzen wij voor de verdere inhoud naar het bijgevoegde jaarverslag. 

 

Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders, 

 

 

 

Roelof Pieter Koning       Inge C.J. Nieuwenhuizen 

gemeentesecretaris       burgemeester  

 


